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Geachte heer, mevrouw, 

Ter informatie stuur ik u bijgaande verslagen van de bijeenkomsten van het Regionaal 
Bestuurlijk Politie Overleg Noord-Nederland die in de eerste helft van dit jaar hebben 
plaatsgevonden. Tevens treft u aan een rapportage betreffende de voortgang van het 
implanentatieplan "verbeteracties evaluatie project X Haren". 

riendelijke groet. 

P. (Peter) Rehwinkel, 
êmeester van Groningen. 



BIJLAGE 

C O N C E P T V E R S L A G 

Overleg: Regionaak Bestuurl i jk Politie Overleg Noord-Nederland 
Datum: W o e n s d a g t3 februari 2013 
Tijd: 9 . 3 0 - 1 1 . 0 0 i3,ur 
Locat ie: Noorderend 4 (bedrljventerrein Azeven) , 

vergaderzaal 1.36, Drachten 
Voorzitter: Regioburgemeester Noord-Nederland 
Aanwez ig : Zie bijgevoegde presentiel l jst 
Notulen: J . van Bruxvoort 

Opening en mededelingen 
Aanwezig: 

- Bgm Eric van Oosterhout (Aa en Hunze) vervangt bgm Sicko Heldoorn (Assen) 

Gasten vanuit de politie: 
De heer Ronald Zwarter, lid van eenheidsleiding Noord-Nederland 
Cf. afspraak van vorige keer zouden nu de 2 andere leden van de eenheidsleiding worden 
geintroduceerd 
De heer Max Daniel (4^ lid van de eenheidsleiding) is echter helaas verhinderd 

Desgevraagd vertelt Zwarter dat hij sinds 2002 in Noord-Nederland werkzaam is in diverse functies in 
de korpsen Groningen en Drenthe. Hij heeft nu als lid van de eenheidsleiding NN bedrijfsvoering In 
portefeuille. Dit betreft vooral het organiseren vanuit de eenheid van een goede vraagarticulatie in de 
richting van het nieuwe landelijk Politiedienstencentrum (PDC), van waaruit vervolgens diverse 
producten en diensten (kunnen) worden afgenomen. Hij draait ook mee in het operationeel piket van 
de Eenheidsleiding. 

Verder zijn aanwezig vanuit de politie eenheid Noord-Nederland: de heer Arjan Mengerink, 
Projectmanager Inrichting en Realisatie eenheid Noord-Nederland, en Gerda Dijksman, 
Proceseigenaar Dienstverlening Noord-Nederland. 

Zij zijn hier vanwege agendapunt (5): Inrichting en Realisatie politie Eenheid Noord Nederiand. 
Rehwinkel heet de gasten van harte welkom. 

Verhinderd/afweziq: 
Politiechef Oscar Dros is met kennisgeving afwezig 
PIv HovJ Annette Bronsvoort is per 1 febr. landelijk programmamanager CVOM geworden 
(centrale verwerkingseenheid Openbaar Ministerie) 
Bgm Rinus Michels (Winsum) is met kennisgeving afwezig vanwege ziekte, vaste vervanger 
bgm Hoekstra (Leek) is ook verhinderd. 

Vaststelling verslag RBPO van 17 januari jl. 
Naar aanleiding van: -
Tekstueel: In het conceptverslag staat dat de driehoek Sneek akkoord gaat onder voorbehoud van 
voorleggen van een simulatierooster. Apotheker stelt dat de toezegging niet zozeer die simulatie 
betreft, maar de eenheidsbijstand bij de grote zomerevenementen. De betreffende alinea zal als volgt 
worden gewijzigd: 
"Driehoek Sneek gaat akkoord onder voorbehoud van de uitvoering van de toezegging van de 
eenheidsleiding dat de structurele zomerdrukte (+ 2 maanden) in het gebied wordt opgevangen door 
toedeling/inzet van capaciteit uit de hele eenheid ten behoeve van watertoezicht en evenementen. 
Op korte termijn zal een simulatierooster terzake worden opgesteld. Deze simulatie zal ook worden 
meegenomen in de evaluatie, het betreft een noordelijk capaciteitsvraagstuk". 

Kramers stelt mbt verwachtingen over de termijn van voorleggen van een dergelijk simulatierooster 
dat dit niet binnen enkele weken zal zijn, maar meer gedacht moet worden aan eind 2013. Dit is 
immers ook niet iets wat deze zomer al aan de orde is en misschien zelfs ook in 2014 nog niet. 

BijI stelt dat deze toezegging gewoon onderdeel is van de werking van het model en alle basisteams 
betreft, waar het gaat om het capaciteitsmanagement voor grote evenementen of andere pieken. 



Ingekomen stukken: Verzoek vertegenwoordiging in samenwerkingsbestuur MkNN 
Rehwinkel stelt dat hij als voorzitter RBPO/Regioburgemeester een brief heeft ontvangen van het 
samenwerkingsbestuur Meldkamer Noord-Nederland en verwijst voor de inhoud naar bijgevoegde 
brief. Het Samenwerkingsbestuur is van mening dat het, ondanks wegvallen van Regionaal Colleges, 
het best in huidige vorm gehandhaafd kan blijven, in afwachting van ontwikkelingen rondom 
toekomstige meldkamerorganisatie, omdat het bij draagt aan gedegen bestuurlijke betrokkenheid 
Er is nu een vacature ontstaan door vertrek van burgemeester van Mastrigt en men ziet nu een kans 
om deze op te vullen door een Groningse RBPO burgemeester. De Groningse leden van het RBPO 
dragen desgevraagd burgemeester Rinus Michels (Winsum) voor. Afspraak: Rehwinkel zal het 
samenwerkingsbestuur MkNN hierover informeren. 

Terugblik art 19 overleg van 7 februari jl. 
Rehwinkel stelt dat cf. afspraak vanaf nu aan het art. 19 overleg twee extra burgemeesters 
deelnemen van gemeenten met minder dan 100.000 inwoners, die geen regioburgemeester zijn. Zij 
zijn door de minister voor een periode van vier jaar aangewezen op aanbeveling van de commissie 
veiligheid van de VNG. Dit zijn geworden burgemeester Koelewijn van Kampen en burgemeester 
Broertjes van Midden-Drenthe. 

Rehwinkel stelt verder dat: 
• de minister heeft aangegeven dat elk artikel 19 overleg 66n landelijke prioriteit op de agenda 

komt dat inhoudelijk wordt besproken. Daarnaast worden er 3 "open haard sessies" gepland 
waar met de benen op tafel over veiligheidsonderwerpen kan worden gesproken. 

• men akkoord is gegaan met het voorstel voor de vormgeving evaluatie Nationale Politie. Er 
komen 1 a 2 regioburgemeesters in de klankbordgroep. 

• het strategisch huisvestingsplan waarschijniijk in april op de agenda komt 
• mbt de 105 miljoen intensiveringgelden tbv Nationale Politie er op 11 maart een verder 

uitgewerkt voorstel aan het art. 19 overleg wordt voorgelegd. Het in het vorig RBPO 
afgegeven signaal van Crone mbt bestuurlijke claim op deze gelden is meegenomen in die zin 
dat de regioburgemeesters hebben aangegeven dat ze meer inzicht willen in de voorstellen en 
vooral ook in de relatie met de 60 miljoen besparing op de strafrechtsketen. 

• er is afgesproken dat evt. nieuwe landelijke prioriteiten toch pas per 1 januari 2015 in zullen 
gaan De huidige landelijke prioriteiten lopen dan dus nog 1 jaar extra door; dat is mooi in de 
pas met ritme van de gemeenteraadsverkiezingen. 

• er is gesproken over de voortgang van de nationale politie. Op 11 maart wordt een 
procesvoorstel voorgelegd over de benoeming van de territoriale chefs en het recht op 
instemming van het gezag. De minister heeft toegezegd het gezag niet alleen aan de 
achterkant maar ook aan de voorkant van het proces (profielschets) te betrekken. 

• hij het signaal heeft afgegeven dat er weliswaar een grote trek naar Amsterdam zal zijn op 30 
april maar dat laat onveriet dat er ook op andere plekken in Nederiand festiviteiten en dus 
politie-inzet nodig zal zijn. Hij heeft als regioburgemeester nog geen verzoek om bijstand 
gekregen vanuit het land. 

Nav intioudelijl<e besprel<ing prioriteiten en open haard sessies stelt Gosterman ook graag in RBPO 
meer inhoudelijke thema's gezamenlijk te willen bespreken. Rehwinkel onderschrijft hetgeen 
Gosterman zegt en stelt dat het RBPO inmiddels zodanig is ingericht dat het zich nu ook richting die 
meer inhoudelijke kant kan ontwikkelen. 

Nav procesvoorstel benoeming territoriale chefs stelt Rehwinkel in antwoord op Waanders dat 
hiermee inderdaad de chefs van de basisteams worden bedoeld. Kramers stelt dat landelijk met de 
vakbonden een redelijk innovatieve procedure is vastgesteld. In die zin dat er 'van onderop' 
begonnen wordt: eerst vindt de procedure en benoeming van de chefs basisteams plaats en daarna 
pas die van de districtschefs. Naar verwachting start dit ergens in de loop van dit jaar. 

Nav 105 miljoen intensiveringgelden Nationale Politie stelt Crone dat het niet zo kan zijn dat deze 
intensivering wordt afgewenteld in de strafrechtketen door bezuinigingen. Hij heeft de indruk dat het 
Openbaar Ministerie steeds minder zichtbaar wordt en heeft zorgen waar het gaat om toekomstige 
inzet en aanwezigheid, bv mbt de veiligheidshuizen en de aanwezigheid van gebiedsofficieren. Hij wil 
hiermee een signaal afgeven en pleit voor het robuust aanwezig zijn van het OM. Gosterman zou ook 



graag al in een vroeg stadium willen worden meegenomen in de ambitie en ontwikkelingen binnen het 
OM. 

In antwoord stelt Eland dat het OM zeker een forse taakstelling heeft maar dat de ambities overeind 
blijven. Hij wijst in dit verband bv op het project ZSM waar binnenkort alle basisteams bij zijn 
aangehaakt. Er is inderdaad sprake van een concentratie van het OM in Groningen, hiermee is echter 
wel de keus gemaakt om te bezuinigen op stenen en niet op mensen. Het OM zal zeker zichtbaar en 
aanwezig zijn daar waar afgesproken en nodig, in elk geval in de veiligheidshuizen en bij de 
driehoeksoverleggen. Hij wil het bestuur hier graag meer over vertellen maar is ook even zoekende 
naar het juiste gremium. Afspraak: Eland gaat een volgend overleg nader in op ambities en 
ontwikkelingen binnen het OM (zoals bv de introductie van de professionele beleidsofficieren). Crone 
en Apotheker benadrukken ook nog het belang van het betrekken van alle andere burgemeesters, 
die niet lid zijn van het RBPO en zien daarom naast het RBPO ook het driehoeksoverleg als gremium 
om de ambitie en ontwikkelingen binnen het OM te agenderen. 

Waanders vraagt aandacht voor de balans politiesterkte in de basisteams versus aanwezigheid OM 
en Rehwinkel stelt desgevraagd dat dit ook vanuit andere regie's als signaal is afgegeven in het art. 
19 overleg. 

Nav 30 april en politie-organisatie en -inzet stelt Kramers dat de abdicatie/kroning een Amsterdams 
evenement is, waaraan uit het hele land politiecapaciteit wordt geleverd, dat er in het hele land de 
verlofaanvragen voor die periode zijn aangehouden en dat er een noordelijk SGBO is ingesteld zodat 
er ook snel inzicht is hoeveel politiecapaciteit er binnen het Noorden zelf nodig is op die dag voor de 
evenementen hier. In antwoord op BijI stelt Kramers dat de vrijwillige politie en de Marechaussee 
altijd betrokken is bij de inzetplannen, dus dat zal nu ook zeker gebeuren. 

Inrichting en Realisatie politie Eenheid Noord Nederiand 
Kramers stelt ter inlelding dat alle burgemeesters eind vorig jaar het landelijk Inrichting- en 
Realisatieplan hebben ontvangen. Bedoeling van vandaag is om vooral gezicht, woorden en daden te 
voegen bij deze documenten. Van belang is dat de tijdiijn van de personele reorganisatie bepalend zal 
zijn voor het tempo van de realisatie; ook de benodigde ICT voorzieningen zijn daarvoor 
randvoorwaardelijk. Een belangrijke cultuuropgave is meer operationele gerichtheid. De echte 
veranderingen zullen pas na de personele reorganisatie plaats vinden en merkbaar zijn; toch worden 
er in de praktijk ook al veel praktische stappen gezet, bijvoorbeeld in de basisteams die met elkaar al 
samenwerken. In Noord-Nederland zijn we al wel ver vooruit met onze gemeenschappelijke MkNN en 
de ervaring van enige jaren samenwerken. Deze voorsprong willen we echter ook vast houden. 
Tenslotte stelt zij dat dienstverlening een belangrijk aandachtspunt is. Oscar Dros is landelijk 
portefeuillehouder. 

Binnen de eenheid Noord-Nederland is Arjan Mengerink aangesteld als programmamanager 
Inrichting en Realisatie. Aandachtspunten ter aanvulling op zijn presentatie (zie bijgevoegd): 

het noorden heeft recht van spreken, gelet op eerder genoemde voorsprong 
- "het land" bepaalt niet, dat doen de eenheden met zn alien 

een ieder begint vanuit een ander startpunt en heeft een andere veranderopgave: niet alleen 
tussen maar ook binnen eenheden 
als enige in Nederiand de opschaling al op nieuwe eenheids-schaal georganiseerd 
het realtime-intelligence center: vanaf 1/1/13, incidentgericht, alle beschikbaar informatie 
wordt direct meegegeven bij de melding 
ontwikkeling van een intelligence-kalender: wat wil je op welk moment waarover weten, meer 
een voorspellend karakter, gericht op vooraf bepaalde thema's 
naar verwachting is de personele reorganisatie de 2̂  helft van 2014 afgerond, dwz dat 
iedereen zijn nieuwe functie en pIek weet, daarna wordt dit dan gefaseerd ten uitvoer gebracht 
mbt robuustheid basisteams: deze robuustheid betreft ook vooral een kwaliteitsimpuls: 
uitgangspunt is dat de bt's zoveel mogelijk zelf af moeten kunnen handelen en dat hiertoe ook 
specialistische kennis aanwezig is, zo worden er bv een aantal politiekundigen aan elk 
basisteam toegevoegd 

Binnen de eenheid Noord-Nederland is Gerda Dijksman aangesteld als proceseigenaar 
Dienstverlening. Zij deelt een leidraad uit met het streven op het gebied van dienstverlening en de 
zingeving daarachter. Aandachtspunten daarbij: 



eerst de startsituatie in beeld gebracht: het was een lappendeken op allerlei gebied 
van buiten naar binnen werken 
de wat-vraag was landelijk al bepaald 
geen 'gij zult', maar werken met dialoog en ambassadeurs 
aandacht voor bewustwording en zingeving 
iedereen doet mee: medewerkersparticipatie (ook mt leden bellen terug na een melding of 
aangifte) 
bereikbaarheid/beschikbaarheid niet alleen fysiek bepaald: vele manieren om aangifte te doen 
(Multi Channelling, pilot in Groningen) 
in het noorden wordt als enige gewerkt met een klantencarroussel 
(klanttevredenheidsonderzoek) 
vooral ook aandacht voor afhandeling prio 3 melding, dit bleek grote dissatisfier voor de 
burger 

Nav Apotheker: nulmeting en betrekken politiemonitor bevolking vwb tevredenheid? 
^ goede suggestie, wordt meegenomen, wellicht ook nog iets doen met inmiddels 300 

bevraagde burgers 

Nav Loohuis: wanneer hier mee ook naar buiten en commitment publiek? 
^ als je wat belooft dan wel eerst intern alles op orde hebben en regie ligt bij het land, maar wel 

goed om te kijken wat al wel kan in het noorden 
aanbod Dijksman: burgeravond in de gemeenten organiseren (is in Heerenveen gebeurd, 
waarschijniijk binnenkort ook in Hoogeveen en Groningen), olv burgemeester met chef van 
basisteam en evt wijkagenten 

Nav Ravestein: erg ambitieuze ambitie mbt prio 1 en aanrijtijd in plattelandsgebieden? 
inderdaad ambitieus, bij prio 1 kunnen overigens alle beschikbare eenheden worden ingezet 

Vervolgtraject verdeling operationele sterkte: horen gemeenteraden 
Rehwinkel stelt dat voorligt het dokument 'Sterkteverdeling, cf. afspraak van het vorig overleg. 
Desgevraagd zijn hierover inhoudelijk geen opmerkingen meer. 
Daarnaast ligt voor een conceptbrief en bijlage tbv het horen van de gemeenteraden. Rehwinkel stelt, 
mede nav een vraag van Galama in vorig overleg, dat het ministerie heeft bevestigd dat ook over 
herverdeling van de sterkte de gemeenteraden gehoord dienen te worden. En dat los daarvan deze 
verwachting overigens ook al bij veel gemeenteraden leeft. Kan men met deze brief en bijlage akkoord 
gaan en is er nog behoefte aan specifieke ondersteuning/betrokkenheid bij het horen? 
Crone stelt dat de minister heeft aangegeven dat gemeenteraden een meer belangrijke rol zouden 
krijgen en dat lijkt hiermee ook te gebeuren, omdat deze plannen voorheen niet aan hen werden 
voorgelegd. De wet is hier ook heel duidelijk over en dient gevolgd te worden. Na een verkenning met 
elkaar wordt het volgende afgesproken: 

het verhaal wordt meer compleet gemaakt: de context van de werking van het nieuwe 
basisteams met de kwaliteitsimpuls wordt opgenomen, niet sec een technisch verhaal over 
sterkte en daarnaast ook goed laten zien waar buiten het basisteam de sterkte zit waar men 
een beroep op kan doen 
de brief en bijlage zal daarna op korte termijn worden verzonden 

Suggestie wordt gedaan om de chef basisteam aanwezig te laten zijn bij het horen, ten behoeve van 
ondersteuning van de burgemeester. 
Ravestein stelt dat er een overtuiging lijkt te ontstaan dat iedereen er nu op vooruit gaat, maar dat zij 
die overtuiging niet heeft en daarom ook niet zo gaat delen met haar gemeenteraad. Dit laat onveriet 
haar eerdere standpunt dat zij zich neer legt bij voorliggend voorstel. 

Aanwijzing tot regioburgemeester 
Rehwinkel refereert aan de inhoud van de brief van de minister en stelt dat hij zich dus graag 
beschikbaar stelt, maar zeker ook recht wil doen aan het nieuwe wetsartikel en ruimte wil bieden aan 
eventueel andere belangstellenden. BijI stelt Rehwinkel te willen aanwijzen als regioburgemeester, 
hetgeen door anderen wordt onderschreven. Ter vergadering blijkt vervolgens een aparte procedure 
voor de aanwijzing van de functie van regioburgemeester niet nodig en wordt Rehwinkel door het 
RBPO aangewezen als regioburgemeester cf. art. 38 c, lid 1. 

Voorstel strategische keuzebepaling prioriteiten RIEG 



Crone refereert aan vorig overleg waarin hij aangaf een voorstel mbt strategische keuzebepaling over 
de prioriteiten van RIEC graag in een volgend RBPO te willen bespreken. Alle partners zouden op 
strategisch niveau in 66n gremium moeten worden vertegenwoordigd om geintegreerde strategische 
sturing op de aanpak van ondermijnende criminaliteit mogelijk te maken. In de huidige stuurgroep 
RlEc zijn weliswaar alle partners vertegenwoordigd maar dit heeft verder geen formele status. De 
voorkeur van de Stuurgroep gaat echter uit om deze sturing te beieggen bij het zgn. RBPO +, waar 
ten aanzien van dit onderwerp de belastingdienst en andere partners worden uitgenodigd. Crone stelt 
dat hierbij vooral het argument geldt van een goede vertegenwoordiging van het bestuur in het RBPO 
en daarmee een breder draagvlak kan worden gerealiseerd. Na een korte bespreking wordt het 
volgende afgesproken: 

'RBPO +' (betreft leden RBPO en belastingdienst en andere partners) wordt het gremium 
waar de geintegreerde strategische sturing op de aanpak van ondermijnende criminaliteit in 
Noord-Nederland zal worden belegd 
Stuurgroep RIEC blijft bestaan en zal als voorportaal tbv RBPO + een en ander voorbereiden 
Een volgend overleg zal door de Hoofdofficier de programmatische aanpak van de 1% 
Motorclubs worden geagendeerd 

Rondvraag en sluiting 
Nav presentatie van Mengerink stelt Apotheker dat hij veel positieve energie binnen het basisteam 
ervaart en hij wil de suggestie nog meegeven om dit vooral ook zo te blijven faciliteren. Kramers stelt 
dat deze kant in de presentatie wellicht nog wat onderbelicht is gebleven, maar dat veel medewerkers 
en leiding inderdaad graag voortvarend verder willen met samenwerken, ontwikkelen en realiseren. 
Uitgangspunt eenheidsleiding: zo veel mogelijk ruimte bieden waar dat kan, als het nog past binnen 
de randvoorwaarden.. 

Nav het gebeuren in Raard tijdens de jaarwisseling blikt Waanders even kort terug en informeert over 
stand van zaken nu. Zij wil van de gelegenheid gebruik maken om haar dank uit te spreken voor alle 
adequate hulpverlening die is geboden. 

Nav een daling van aantal jeugdzaken bij het OM vraagt Oosterman naar mogelijke 
oorzaken/mechanismen. Eland stelt dat hij dit nu niet met zekerheid kan zeggen, maar dat daar ooit 
wel door het veiligheidshuis Groningen onderzoek naar is gedaan. Hij vermoedt dat een belangrijke 
oorzaak is gelegen in het feit dat er bij elke minderjarige verdachte tegenwoordig een advocaat bij 
moet worden gehaald. Dit werkt mogelijk drempelverhogend en zou in dat geval best een zorgelijke 
ontwikkeling zijn. 



BIJLAGE 

CONCEPTVERSLAG 

Overleg: Regionaal Bestuurlijk Politie Overleg Noord-Nederland 
Datum: Woensdag 22 mei 2013 
Tijd: 9.30 - 12.00 uur (vanaf 11.00 uur RBPO +) 
Locatie: Balkengracht 3 (Politiebureau), 

vergaderzaal 3, 5̂  etage, Assen 
Voorzitter: Regioburgemeester Noord-Nederland 
Notulen: J . van Bruxvoort 

(1) Opening en mededelingen 
Aanwezig: 
- Bgm Fred Veenstra (Franekeradeel) vervangt bgm Roel Sluiter (Harlingen) ivm een vergadering in 
Den Haag. 

Gasten vanuit de politie/OM: 
Max Daniel (lid van de eenheidsleiding, Hoofd Operatien) 
Hij was ook aanvvezig tijdens de bestuursconferentie van 18 april jl. 

Hij is hier met name vanwege agendapunt (7): Voortgang verbeteracties evaluatie Project X 
En hij zal ook blijven tbv het RBPO +, omdat aanpak 1 % Motorclubs daar op de agenda staat 

Voor dit onderwerp is daarom nu ook aanwezig Hessel Schuth, pIv HovJ Noord-Nederland 

Afwezig met kennisgeving: 
- Politiechef Oscar Dros 
- Bgm Roel Sluiter (Harlingen) 
- Bgm Geert-Jan Ten Brink (Slochteren), bgm Ab Meijerman (Veendam) zou hem vervangen, maar is 
ook verhinderd. Daarna bleek niemand op korte termijn uit het cluster te kunnen vervangen 

Er zijn de volgende mededelingen: 
Stand van zaken Sturen en Wegen door HovJ (rondje driehoeken OM) 
Eland geeft aan dat er inmiddels vele driehoeken zijn bezocht, dat er warme belangstelling bestaat 
voor het onderwerp: gezamenlijke aanpak van ondermijnende criminaliteit en dat hij ook het gevoel 
van noodzaak ervaart bij het bestuur om tot een integrate aanpak te komen. Het plan dat voorligt ter 
bespreking in de driehoeken wordt hier en daar geamendeerd (bv. op het aantal burgemeesters in de 
stuurgroep). Hij zal uitelndelijk aan het RBPO een eindnotitie ter besluitvorming voorleggen. 

Vacature Hoofd RIEC Noord (door voorzitter stuurgroep RIEC Noord) 
Crone deelt mee dat er een vacature Hoofd RIEC Noord is opgesteld vanwege het aanstaande 
vertrek van het huidige Hoofd RIEC Noord, de heer Gerrit Lania. 

Rehwinkel staat sti l bIJ het vertrek van Heldoorn, memoreert diens rol bij het vormgeven van het 
bestuurlijk overleg zoals we dit nu kennen, zegt hem dank namens de leden van het RBPO en 
overhandigt hem een boeket bloemen. 

Velllge Publleke Taak (VPT) 
Waanders geeft aan dat Paulien van der Meulen is aangesteld als projectleider VPT. Binnenkort 
maakt zij kennis met haar. Het plan is om aan alle 120 werkgevers met een publieke taak (waaronder 
62 gemeenten) een brief te sturen met daarin enerzijds het verzoek om een contactpersoon door te 
geven en anderzijds het verzoek om een paar vragen te beantwoorden (korte enquete). Afspraak: 
Waanders en van Bruxvoort overleggen over de ondertekening hiervan. 
Afspraak: Nav vraag van Waanders naar twee bestuurlijke aanspreekpunten in Groningen en Drenthe 
voor VPT: dit worden Galama en Loohuis. 

Bezoek Konlngspaar aan Noord-Nederland op 28 mei (Gr/Dr) en 14 jun i (Fri) a.s. 
Kramers geeft aan dat ten behoeve hiervan de politie werkt vanuit 66n noordelijk SGBO, met hierbij 
respect voor de lokale verantwoordelijkheden om de draaiboeken vast te stellen. Mocht dit evenwel 
leiden tot vragen/opmerkingen dan hoort de eenheidsleiding dat graag. 



(2) Vaststelling verslag RBPO van 13 februari il. 
Tekstueel: -
Naar aanleiding van: Rehwinkel merkt op mbt afspraak dat HOvJ volgend overleg (vandaag dus) 
nader in zou gaan op ambities en ontwikkelingen binnen het OM, dat Eland heeft aangegeven dat hij 
dit graag op locatie wil doen (wellicht in September, maar dan is hij er zelf niet bij), namelijk op de 
locatie van ZSM (Rademarkt). Want daar vindt namelijk de grootste ontwikkeling van het OM op dit 
moment plaats. Eland voegt hieraan toe dat het OM op dit moment vanuit een aantal invalshoeken in 
contact is met het bestuur: hij bezoekt zelf alle burgemeesters individueel, in het eerder genoemde 
driehoeksoverleg waarin onder meer wordt gesproken over sturen en wegen en integrate aanpak, en 
tenslotte in dit RBPO. Wat betreft ZSM geeft hij aan dat hij dat inderdaad graag wil tonen aan het 
RBPO. 

3) Ingekomen stukken 
a. Brief Minister VenJ mbt aanwijzing tot regioburgemeester per 1 mei 2013 
Rehwinkel geeft aan dat de minister de gezamenlijke aanbeveling uit Noord-Nederland heeft 
ontvangen en overgenomen. Desgevraagd zijn hier verder geen vragen en/of opmerkingen over. 

b. Verzoek burgemeester Broertjes (Midden-Drenthe) om deel te nemen aan RBPO nu hij ook is 
toegevoegd aan Art. 19 overleg 
RBPO gaat daarmee akkoord. 

c. Voortgangsrapportage uitvoering Regionaal Beleldsplan 
Rehwinkel geeft aan dat het RBPO aan het ambtelijk voorbereidend adviseuroverleg RBPO de 
opdracht heeft gegeven om in elk RBPO NN met een voortgangsrapportage komen mbt de uitvoering 
van het beleldsplan. Dit is een eerste beeld. Het merendeel van de gemeentes heeft gereageerd. 
Gevraagd naar reacties en ook of en l;Toe het RBPO wellicht nog meer aan een goede uitvoering van 
het plan zou kunnen bijdragen: 

Loohuis: Graag verduidelijking mbt het gestelde onder (2): over het algemeen geen nieuwe acties 
uitgezet nav het beleldsplan, en verderop: de intentie voor nieuwe acties is er overigens wel, maar niet 
altijd nav dit plan. Waar bestaan die intenties dan uit? En worden die ook uitgevoerd? 

Veenstra: Mbt het gestelde onder (1); zowel de titel alsook het beeld dat het Regionaal Beleldsplan 
(een van de) uitgangspunten is bij nieuwe lokale veiligheidsplannen. Dit zou toch net andersom horen 
te zijn? 

Ravestein: Stelt voor om niet elk RBPO maar twee keer per jaar een voortgangsrapportage te vragen, 
gelet op voortgang van uitvoering (kost ook gewoon tijd) alsook het beslag op de ambtelijke capaciteit. 
RBPO gaat daarmee akkoord. 

Galama: Graag kleine nuancering mbt het gestelde onder (3): laten we ervoor waken dat het lijkt alsof 
het regionaal beleidsplan nu leidt tot successtory's. Deze waren er al en hebben wellicht eerder 
voeding gegeven aan het beleidsplan dan andersom. 

Afspraak: Alle reacties worden teruggekoppeld naar werkgroep (van Bruxvoort) 

d. Brief Minister VenJ mbt verdeling politiecapaciteit Konlnglnnedag 30 april 2013 
Apotheker vraagt hoe regioburgemeesters landelijk aankijken tegen reacties van de minister op 
individuele burgemeesters zoals recentelijk bv. ook in Maastricht (capaciteitsvraagstuk). Welke 
mechanismen zien zij hier? 

Crone stelt dat er geen twijfel is over het verlenen van bijstand bij bv. zo'n bijzondere gebeurtenis als 
op 30 april jl., maar hij maakt zich wel zorgen over hoe deze capaciteit in het rooster terug verdiend 
gaat worden. Gaat dat goed komen bv in de zomer? zo vraagt hij aan polltieleiding. 

Kramers stelt dat de minister doorgaans de stiji hanteert dat het bevoegd gezag er binnen de eenheid 
samen wel uitkomt. Zij stelt dat er doorgaans twee eenheidsgrensoverschrijdende politie 
aangelegenheden zijn: ME en grote opsporingsonderzoeken. 



Daniel stelt dat de vorige bijstand in Limburg geen directe politiecapaciteit heeft gekost maar wel 
indirect. Daar heeft toen vooral KLPD en Marechaussee de bijstand verleend, hetgeen inhield dat men 
daar dan in het noorden geen beroep meer op kan doen. 

Afspraak: Rehwinkel neemt het vraagstuk mee naar het art. 19 overleg. 

4) Art 19 overleg 
Terugblik 15 april Jl. 
Rehwinkel geeft aan dat met name twee zaken actueel zijn. Dat is het huisvestingsplan, dat is nu 
geagendeerd onder (6). En verder is dat het proces mbt benoemingen territoriale chefs. Hiertoe is 
recentelijk overal in het land uitvraag gedaan bij het bevoegd gezag over situationele eisen bij het 
opstellen van het vacatureprofiel, ook in Noord-Nederland bij alle driehoeken. 

Desgevraagd geeft Kramers aan dat komende week aan de driehoeken wordt teruggekoppeld hoe de 
reacties zijn verwerkt in de profielen. Dat zal een combinatie zijn van gelijksoortigheid en de couleur 
locale. 

Rehwinkel geeft aan dat het gezag vervolgens dus ook instemmingsrecht heeft op de door de 
politiechef voorgedragen kandidaat. 

Voorultblik 10 Juni: reguliere art 19 en vervolgens haardvuursessle eerste ervarlngen bestel 
Rehwinkel geeft aan dat dit overleg niet door gaat, vanwege verhindering minister, en dat men nu 
zoekt naar een nieuwe datum in juli. Mbt de inhoud stelt hij: 
Mbt art. 19: op de agenda staat vermoedelijk: ontwerp begroting en ontwerp meerjarenraming 
Mbt eerste ervarlngen bestel wil men vooral inzoomen op: sturing op taakuitvoering en deling van 
gezagsinformatie. Rehwinkel vraagt of men daartoe nog reacties/ervaringen heeft welke hij kan 
inbrengen. 

5) Vervolgtraject sterkte: uitkomst horen gemeenteraden betrekken bij het vaststelien 
van de nieuwe sterkteverdeling 
Rehwinkel geeft aan dat in het RBPO van 17 januari bestuurlijk consensus is bereikt over een 
instrument voor sterkteverdeling over de basisteams en de uitkomst daarvan. Vervolgens is aan de 
burgemeesters gevraagd om in de periode tot 1 mei de gemeenteraad over de beoogde 
sterkteverdeling te horen. Erzijn 2 gemeenteraden die niet instemmen resp. niet positief adviseren. 
De stuurgroep olv vz Crone is vervolgens bijeen geweest en heeft op basis hiervan een advies 
voorbereid dat nu voorligt. Hij vraagt Crone vervolgens om een toelichting. 

Crone geeft aan dat er in 4 rondes gesproken is over de sterkte, te beginnen op 5 September jl. Dat 
het voorstel nu is om de sterkteverdeling over de basisteams als besproken in het RBPO van 17 
januari vast te stellen, en dit ook te doen voor het voorstel voor stapsgewijs invoeren. Met als enige 
verandering dat de stuurgroep het toch verstandig acht om de termijn van eerste onderhoud van het 
verdeelinstrument iets naar voren te halen (voorjaar 2014). Verder stelt hij dat men met dit proces de 
enige is in Nederiand, en dat dit wat hem betreft ook een resultaat is van transparantie. 

In antwoord op Groot betreffende het naar voren halen van het eerste onderhoud en hoe zich dat 
verhoudt tot de formele personele organisatie, stelt Crone dat hij geen bijzonderheden verwacht, maar 
dat het ook niet goed zou zijn om als er nieuwe feiten zijn daar niets mee te doen. Hij refereert hierbij 
naar het verleden met het ook regelmatig bespreken en opnieuw vaststelien van de formatle in de 
Regionaal Colleges. Kramers vult aan dat men in principe pas vanaf 2015 de nieuwe teams ziet 
verschijnen. 

Waanders refereert aan de fasering, en dat het dus ook pas het eerste deel van de herverdeling 
betreft en stelt verder dat het bestuur wel gewend is aan vraagstukken hoe veranderingen in de 
context en politiecapaciteit weer in balans te brengen.. 

Galama geeft complimenten over de aangepaste notitie zoals die aan de gemeenteraden is 
aangeboden, dit heeft geholpen. Verder geeft ze aan dat ze de principes van de herverdeling niet ter 
discussie wil stellen. Ze stelt dat het vooral ook een kwestie is van goede uitleg waarom in Groningen 
nu bv. minder formatie is voor wijkagenten, en ook voor wat betreft de mogelijkheden van flexibele 



inzet van capaciteit en wijst er verder op dat men binnen de basisteams de inzet van wijkagenten kan 
bijstellen. Dit geldt overigens voor alle gemeenten. 

Michels betreurt het misverstand met zijn gemeenteraad over de juiste informatie. 
Afspraak: Er volgt nog een formele brief met de juiste informatie aan de burgemeester (stuurgroep 
sterkte enlof regioburgemeester) 

Het RBPO gaat akkoord met het eindrapport 'Politie-eenheid Noord-Nederland. sterkteverdeling over 
de basisteams' d.d. 8 mei 2013 van de Stuurgroep Sterkteverdeling en Adviesbureau Haagsma/AEF. 

6) Huisvesting Nationale Politie en Eenheid Noord Nederiand 
Rehwinkel geeft aan dat voorliggende presentatie is gepresenteerd door de korpschef in het art. 19 
overleg van 15 april jl. en vraagt Kramers om een toelichting te geven. 

Kramers stelt dat er met betrekking tot huisvesting globaal genomen 3 deelonderwerpen zijn te 
onderscheiden: 

1. Huisvesting PDC: 
Ze is op zich blij dat wordt voorgesteld om nog een relatief groot deel in Zwolle te hulsvesten. Met 
name de ervarlngen met het SSC Noord hebben dit voorstel beinvloed. Dit neemt overigens niet weg 
dat er op alle PDC lokaties ook minder mensen terugkomen en er dus sprake zal zijn van 
boventalligheid. Dit levert ook meer verplaatsingen op. De status van dit voorstel is dat het op dit 
moment voor een adviesaanvraag bij de COR ligt. In antwoord op Rehwinkel kan ze geen voorschot 
op de uitkomst geven, betreft politiek primaat versus invloed medezeggenschap. Crone stelt dat naast 
de invloed van medezeggenschap minstens zo belangrijk is de motie van de 2 Kamer dat alle 
rijksdiensten gezamenlijk worden beschouwd in hun evenwichtige spreiding, dit ligt onder 
verantwoordelijkheid van de Minister van BZK. 

2. Dienstverlening 
Benadrukt is dat tot en met 2015 geen bureaus worden gesloten behalve als daar dringende 
noodzaak toe is en dan alleen gedaan in volledige afstemming met het gezag. Vanuit de inhoud, 
dienstverlening, wordt de toekomstige huisvesting beschouwd. In antwoord op Ravestein wat er dan 
gebeurt met bv huidige bureaus en servicepunten stelt Kramers dat eerst wordt nagedacht over waar 
en hoe men de burger wil ontmoeten en daarna pas wat dit voor evt. gevolgen heeft voor huisvesting. 
Desgevraagd stelt zij dat het bestuur inderdaad niet direct in deze werkgroep dienstverlening zit, maar 
dat het past binnen hoe de Politiewet de visie van burgemeesters ten aanzien van de dienstverlening 
door de politie een pIek geeft, om het bestuur hier wel tijdig in mee te nemen en niet pas bij de 
presentatie van het eindplaatje. Dat kan bv. ook in het RBPO, het spreken over principes van 
dienstverlening. 

3. Huisvesting regionale diensten 
Kramers geeft aan dat de grote regionale diensten verdeeld zullen worden over de huidige grote 
vestigingen zoals: Holstmeerweg (Leeuwarden), Balkengracht (Assen), Schweitzerlaan en Rademarkt 
(beiden Groningen) en A7 (Drachten). Dit kan voor de individuele medewerkers wel verplaatsingen tot 
gevolg hebben. 

Crone stelt dat deze reorganisatie veel snijverlies zal gaan opleveren. 

Desgevraagd antwoordt Kramers nog niet te kunnen zeggen of de personele reorganisatie vertraging 
oploopt zolang de definitieve huisvesting van het PDC nog niet bekend is. Vanaf 1 juli a.s. start de 
werving en selectie van leidinggevenden. 

In antwoord op Waanders die zich afvraagt in hoeverre financiele overwegingen (en de ratio in het 
algemeen) sturend zijn bij de keuzes voor huisvesting en voor het open stellen van bureaus en dat het 
haar bevreemdt dat dit tot nu toe nergens ter sprake is gekomen, stelt Kramers dat dit zeker een rol 
speelt en dat zij hiermee wel de vinger op de zere pIek legt. Er is een bezuinigingsslag van 30% op de 
lange termijn voorzien. Omdat de horizon hiervan pas in 2025 ligt, vindt dit gefaseerd plaats. 
Dit dient echter wel geloofwaardig voor het bestuur te zijn en in afstemming met hen, dat is duidelijk. 
Op korte termijn is het personeel in elk geval wel goed te plaatsen. 



7) Voortgang implementatieplan verbeteracties evaluatie Project X te Haren 
Rehwinkel geeft aan dat blijkens de rapportage nu ook de laatste 3 van de 27 verbetermaatregelen 
zijn doorgevoerd. Kramers geeft aan dat met de toezending van dit implementatieplan en de 
voortgang daarop de politiechef zijn belofte tijdens de conferentie van 18 april jl. in Drachten heeft 
ingelost. Desgevraagd zijn er inhoudelijk geen vragen en/of opmerkingen. 

Naar aanleiding van stelt BijI dat hij in Drachten een helder en vertrouwenwekkend verhaal heeft 
gehoord. Hij had toen evenwel graag gehoord over de minder geslaagde test die daags ervoor had 
plaats gevonden, juist ook gelet op de exercitie van vertrouwen. 

Daniel antwoordt dat hij dit volgens eigen bevinden toen wel heeft gemeld, maar rekent het zichzelf 
aan dat dit kennelijk niet voldoende voor het voetlicht is gebracht getuige de reactie van BijI en neemt 
dit ter harte. Verder betreurt hij het, met name naar de betrokken collega's, dat er een volgens hem 
niet geheel juist en uitvergroot beeld daarover in de media is verschenen. Dit laat onveriet dat de 
eenheidsleiding niet tevreden was over de test. Vervolgens licht hij toe hoe het de oefening precies is 
gelopen op T paasdag en wat men met de uitkomst heeft gedaan. 

8) Bestuurl i jke voorbereiding Bestuursconferentie 4 September 2013 
Rehwinkel geeft aan dat alle thema's en aandacht/vraagpunten, waarvan men op 18 april heeft 
aangegeven graag daarover verder te willen spreken in NN-verband, zijn genoteerd. 
Het voorstel is nu om een bestuurlijke voorbereidingscommissie in te stellen tbv de conferentie op 4 
September a.s., welke ambtelijk wordt ondersteund. Het RBPO gaat hiermee akkoord. Vanuit het 
bestuur zullen deelnemen: Marco Out (Drenthe), Emme Groot (Groningen) en Harry Oosterman 
(Fryslan). Vanuit de eenheidsleiding politie neemt Max Daniel deel. Afspraak: Er wordt nog iemand 
gevraagd vanuit OM en vanuit de 3 directeuren van de veiligheidsregio's en daarna zal een 1^ overleg 
worden gepland (van Bruxvoort). 

Ter vergadering worden nog aanvullende suggesties genoemd tbv de conferentie: 
- rol gemeenten (bestuurlijke invalshoek) en OM meer belichten dan op 18 april 
- vertrouwen in elkaars handelen 
- mono- of multidisciplinair optreden (wanneer? En wat zijn pro's en centra's) 
- communicatie in driehoeken en in het algemeen (oranje kolom) 
- niet vanuit theorie maar vanuit herkenbare casuTstiek 

9) Rondvraag en sluiting 
Rehwinkel geeft aan dat het volgend RBPO is gepland op woensdag 30 oktober, maar dat men 
elkaar eerder ontmoet op de bestuursconferentie op 4 September. Er zal bij de volgende RBPO-
planning meer tijd worden gereserveerd voor overleg dan 1,5 uur. 

Ravestein vraagt leden naar hun ervaringen met huisverbod-online. Zij had recentelijk een casus, 
waaruit bleek dat iemand vanwege het gebruik van huisverbod-online, ondanks dat het niet werd 
afgegeven en dat het de eerste keer was, hoe emstig ook, dat deze persoon nu in deze database is 
opgenomen. Geadviseerd wordt om deze casus eerst goed te evalueren met de teamchef. Eland stelt 
dat het huisverbod-online een hulpmiddel is maar absoluut geen datebase hoort te zijn, zoals 
Ravestein constateert, dan is er inderdaad iets niet goed. 



11.00- 12.00 uur: RBPO Plus: Programmatische aanpak 1% motorclubs 

Aanwezig: de Vries (pIv. directeur segment MKB van de Belastingdienst Noord), 
Loohuis (Hoogeveen), Eland (HOvJ NN), Veenstra (Franekeradeel, deels). 
Crone (Leeuwarden), Waanders (Dongeradeel, deels), Galama 
(Stadskanaal), BijI (Emmen), Daniel (Directeur Operatien politie NN), 
Kramers (pIv. Politiechef NN), Rehwinkel (Regioburgemeester) en Schuth 
(pIv HOvJ NN) 

Rehwinkel heet in het bijzonder welkom de heer de Vries van de belastingdienst Noord. Verder stelt 
hij dat is afgesproken dat Stuurgroep RIEC Noord voortaan als voorportaal het RBPO+ zou 
voorbereiden. Dit is in de voorbereiding naar vandaag nog niet gebeurd. 

Crone stelt hier niet blij mee te zijn, temeer daar ook pas heel laat ook stukken zijn nagezonden en hij 
hiervan geen kennis heeft kunnen nemen. 

Schuth onderkent dit en zegt dat dit ook niet zijn bedoeling was. Hij geeft aan dat voor wat betreft dit 
onderwerp: aanpak 1% motorclubs, het vooral de bedoeling is om te presenteren wat de stand van 
zaken is en wat er op dit moment aan gedaan wordt en plannen zijn van OM, Belastingdienst en 
politie, zowel landelijk als ook in Noord-Nederland. En welke handreiking er ligt naar het bestuur. Dit is 
verwoord in een concept-plan van aanpak, waarvan hij zich inderdaad kan voorstellen dat het op een 
later moment pas formeel wordt geagendeerd. 

Gezamenlijke presentatie van Daniel en Schuth (bijgevoegd, VERTROUWELIJK). 

Een aantal aandachtspunten wordt ingebracht: 
Model-verordening VNG 
Mogelijkheden APV 
Schilmodel 
Bestemmingsplan 
Toolkit gemeenten 

- BIBOB 
Welk effect heeft overheidsoptreden? 

Openstaande vraagstukken: 
- Sturing op de aanpak: besluitvorming over "Noorderlicht" 
- Sturing op zaken: aansluiten bij ontwikkelingen integrate sturing 

Afspraak: De sturing op de aanpak: besluitvorming over 'Noorderlicht', wordt opgepakt en voorbereid 
door de Stuurgroep RIEC Noord 
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Naam Functie Clustervertegenwoordiger Wo 22/05/13 
09.30-11.00 

Stadskanaal, Vlagtwedde 
De heer G.J. ten Brink 
Geert-Jan 

Burgemeester Slochteren B4: Ommelanden Midden 
Hoogezand-Sappemeer, 
Menterwolde, Pekela, 
Slochteren, Veendam 

NEE, alle bgms in 
het clusters 
verhinderd 

De heer dr. J.P. Rehwinkel 
Peter 

Burgemeester Groningen 
(tevens regiobgm en vz 
Veiligheidsregio Gr) 

B5 t/m B7: Groningen (Zuid, 
Centrum en Noord) 

JA 

De heer drs. K.S. Heldoorn 
Sicko 

Burgemeester Assen 
(tevens vz Veiligheidsregio Dr) 

C1: Noord Drenthe 
Aa en Hunze, Assen, 
Noordenveld, Tynaarlo 

JA 

De heer mr. C. BijI 
Cees 

Burgemeester Emmen C2: Zuidoost Drenthe 
Borger-Odoorn, Coevorden, 
Emmen 

JA 

De heer drs. K B. Loohuis 
Karel 

Burgemeester Hoogeveen C3: Zuidwest Drenthe 
Hoogeveen, Meppel, Midden-
Drenthe, Westerveld, De 
Woiden 

JA 

De heer mr. J.R. Eland 
Jan 

Hoofdofficier van Justitie Parket Noord-Nederland JA 

De heer mr. O.R. Dros 
Oscar 

Politiechef Eenheid Noord-Nederland NEE 

Mevrouw drs. N.E. Kramers 
Nathalie 

PIv. Politiechef/direct. Operatien Eenheid Noord-Nederland JA 



Deelnemers Regionaal Bestuurlijk Politie Overleg Noord-Nederland woensdag 22 mei 2013 

Naam Functie Clustervertegenwoordiger Wo 22/05/13 
09.30-11.00 

De heerW.R. Sluiter 
Roel 

Burgemeester Harlingen A l : Noordwest Frvsl^n 
Het Bildt, Ferwerderadiel, 
Franekeradeel, Harlingen, 
Leeuwarderadeel, 
Menaldumadeel, Terschelling, 
Vlieland 

NEE, waarneming 
cf. afspraak door 
bgm F. Veenstra 
(Franekeradeel) 

Mevrouw drs. M.C.M. 
Waanders, Marga 

Burgemeester Dongeradeel A2: Noordoost Fryslan 
Achtkarspelen, Ameland, 
Datumadeel, Dongeradeel, 
Kollumerland ca., 
Tytsjerksteradiel, 
Schiermonnikoog 

JA 

Mevrouw F. Ravestein 
Francisca 

Burgemeester Opsterland A3: Oost Frvsian 
Opsterland, Smallingerland 

JA 

De heer drs. H. Oosterman 
Harry 

Burgemeester Ooststellingwerf A4: Zuidoost FrvslSn 
Heerenveen, Ooststellingwerf, 
Weststellingwerf 

JA 

De heer drs. H.H. Apotheker 
Hayo 

Burgemeester Sudwest FryslSn A5: Sneek 
GaasterlSn-Sleat, Lemsterland, 
Littenseradiel, SkarsterlSn, 
Sudwest FryslSn 

JA 

De heer drs. F.J.M. Crone 
Ferd 

Burgemeester Leeuwarden 
(tevens vz Veiligheidsregio Fri) 

A6: Leeuwarden 
Boarnsterhim, Leeuwarden 

JA 

De heer M.A.P. Michels 
Rinus 

Burgemeester Winsum 
(B. Hoekstra vervanger en vz 

lokale driehoek) 

Bl : Ommelanden West 
Bedum, Grootegast, Leek, De 
Marne, Marum, Winsum, 
Zuidhorn 

JA 

De heer E.A. Groot 
Emme 

Burgemeester Delfzijl B2: Ommelanden Noord 
Appingedam, Ten Boer, Delfzijl, 
Eemsmond, Loppersum 

JA 

Mevrouw B.A.H. Galama 
Baukje 

Burgemeester Stadskanaal 
(rouleert per jaar) 

B3: Ommelanden Oost 
Bellingwedde, Oldambt, 

JA 
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Onderwerp Voortgang implementatieplan verbeteracties evaluatie project X Haren 

Geachte leden van het RBPO, 

Hierbij ontvangt u conform de afspraak in de bestuursconferentie d.d. 18 april jl. de 
voortgang op het implementatieplan 'verbeteracties evaluatie project X Haren'. 
In deze conferentie heb ik u geinformeerd dat op 3 maatregelen na de 27 maatregelen 
zijn gerealiseerd. Nu kan ik melden dat alle maatregelen voor zover mogelijk zijn 
gerealiseerd. Aanvullend kan ik u informeren dat ook t.a.v. het domein nazorg in 
Noord-Nederland voor alle medewerkers dezelfde werkwijze geldt. 

In de bijgevoegde matrix treft u de voortgangrapportage op de 27 maatregelen aan en 
als achtergrondinformatie ontvangt u het oorspronkelijke implementatieplan d.d. 19-12-
2012. 

In vervolg op de interne evaluatie wordt nu, in afstemming met de ondernemingsraad, 
een programmaplan opgesteld. Doelstelling van het programmaplan is het 
vakmanschap in het domein van Handhaving Openbare Orde verder te 
professionaliseren. Ook voor het domein van Social Media wordt een programmaplan 
opgesteld. Deze programmaplannen kunnen bij een volgende gelegenheid onderwerp 
van bespreking zijn. De organisatie hiervan wordt al in de draaiboeken opgenomen. De 
aanbevelingen van de Commissie Cohen voor wat betreft de samenwerking tussen 
Politie, Openbaar Ministerie en het Bestuur zou ik graag met u in de volgende 
bestuursconferentie willen verkennen. 

Vanzelfsprekend ben ik ten alle tijde bereid tot een nadere toelichting over de 
voortgang. 

Met vriendelijke groet. 

Oscar Dros 
Politiechef 
Eenheid Noord-Nederland 
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Organisatie opschaling 

I De organisatie van de opschaling 

Brief aan alle Algemene 
Commandanten SGBO met daarin 

een werkinstructie 

vaststelling 6 vaste SGBO staven 

2 daagse voor alle knoppen binnen 
het SGBO op 25 en 26 januari 2013 

Op i-5chljf CCB een map voor de 
SGBO staven, ondenerdeeld in 
crisis en beheer, alsmede een 

hardcopy in de beide SGBO niimtes 

Mono oefenprogramma 2013 
realiseren voor 1-2-2013 

Overzicht per functionaris van 
gevolgde opieidingen, oefeningen 

en certificering 

Inzetiijst van ondersteunende 
operationele diensten, beschikbaar 
op i-s<^ijf CCB en als hardcopy in 

beide SGBO mimtes 

herbevestiging dat inzet speciale 
rollen, zoals SGBO en ME, 

voorrang krijgen boven het reguliere 
werk 

Brief is eind 2012 verzonden aan £ 
commandanten 
Vastgesteld. Pii<elregeling voor de AC 
loopt al, Vaste Staven zijn al verdeeld 
over komende evenementen. 
Piketregeling complete staf start rond 
zomer.Snelle opkomst is nu geborgd via 
diverse bereikbaarheidsregelingen. 

uitnodigingsbrief SGBO leden met daarin de 
verwijzing naar de 2-daagse 

Inmiddels zijn 2 bijeenkomsten geweest 
met AG's, Maandelijks wordt een AC-
vergadering gehouden. In respectievelijk 
mei en juni komen de vaste staven SGBC 
bij elkaar. 

Werkinstructies en verwijzingen 
l:\N0N\SCN\D00\D0O CCB SGBO De mappen zijn geplaatst op de !-: 

benaderbaar. Alle reievante 
functionarissen zijn geautoriseerd. 
Mono oefenprogramma SGBO is 
opgesteld incl. SGBO ttiemadagen, 
periodieke AC-vergadenngen, multi-
oefeningen. Met Politieacademie in zijn 
afspraken gemaakt over 3-daagse SGB 
training in tiet najaar voor elke staf. 
Medewerkers CCB hebben een 3 daagse 
training "adviseur SGBO" gevolgd bij de 
Politieacademie, 

• Lijst is in beheer bij CCB 

Afgerond. Lijst is in beheer bij CCB 

Oplegnotitie 
brief naar alle diefs basisteams ENN 

Alle Teamchefs van NN zijn via een brie 
geinfonneerd. Chef CCB heeft DOB van 
alle districten bezocht {laatste 25-3) en c 

iroken Tijdens Stafvergadering ME i 
iproken. Op de kadervisiedag ME 

i,s. is dit besproken. 

Effectiviteit leiding en sturing 

B De effectiviteit van de leiding en sfairing 

Format draaiboeken op i-schijf 
CCB, alsmede hardcopy's in beide 

SGBO ruimtes 
Opgenomen in brief naar alle commandanten | 

SGBO 

Adequaatheid van infwmatievooralening 

I De adequaatheid van de informatievoorziening 

LCMS kan op liesloten' worden 
gezet. Instructie op I-schijf CCB en 
hardcopy op beide SGBO mimtes 

Instmctie LCMS onderdeel voor 
SGBO tijdens 2 ( 

Is uitgevoerd. In verband met definitieve 
keuze voor de PSH-EB voor evenemente 
en SGBO wordt nu de omschakeling naa 
PSH-EB gemaakt. Landelijk volgt er nog 
een NP - Proof - versie. 
Groot gedeelte SGBO-leden heeft al 

Tuctie gehad,PSH-EB maakt ook deel 
«/an het oefenprogramma 

Werking v^" de verfatndingen 

1 De werking van de verbindingen 

Instructiekaart voor 
communicatieapparatuur op de i-
schijf CCB, alsmede hardcopy op 

beide SGBO mimtes 

Instructie communicatieapparatuur 
alle medewerkers door 

medewerkers MKNN tijdens IBT 
lesprogramma 2e kwartaal 2013 

MKNN maakt voor 1-2-2013 een 
voorstel m.b.t. gewenste 

functionaliteiten, programma van 
eisen, fiananceiel raming en 

tijdsindicatie van uitvoering voor het 
gebmik van mobilofoons in de 

commandokamers 

Voor 1 januari 2013 zijn de 
mobilofoons van de 

commandokamer Groningen 
voorzien van radiobediensysteem, 

waar door het mogelijk is de 
lopende gesprekken te "ovenulen" 

Stafofficcier verbindingen vtrordt 
standaard als functionaliateit 

opgenomen in het SGBO 

i nieuwe ME centralisten gaan de 
cursus ME centralist volgen 

Insb'uctiekaart 

Instructiekaarten zijn in hardcopy in de 
mappen in beide SGBO ruimtes, alsmed 
op de i-schijf. Daarnaast is de info 
beschikbaar op de intranet site van MKN 

s nu gaande in lesperiode 2 van IBT, 
wordt veelvuldig gebruik gemaakt van 
landelijk materlaal van project 
"Portogewoon". 

Is afgerond. Functionaliteiten zljn bekend. 
Verdere invulling is afhankelijk van IM, 
Facilitair en het huisvestingsplan. Korte 
termijn oplossing is gebruik van 
Commandokamer Drachten en uit: 
van de faciliteiten van de 

indokamer Groningen. 

Is gerealiseerd 

Is standaard. Ook komende SGBO's is 
deze uitgevraagd. Ziet CCB op toe, 
Verdere borging bij MKNN is noodzakelij 
(extra stafofficieren opieiden + beheer) 

de fase van werving en selectie bij 
i ism CCB 

Toereikendheid van materieel 
Me ME voertuigen zijn voorzien van 

navigatie 

I De toereikendheid van materieel 

Alle 29 ME voertuigen vrorden 
voorzien van AVLS, waarvan 18 

voor oud en nieuw 

Alle groepcommandanten ME 
voorzien van toereikend kaart 

materiaal 

Wijze opbergen geweldsmiddelen 
(nog ondenverp van discussie) 

Aanscherpen discipline ME-ers 
tijdens themadagen en 

werkoverleggen en oefendagen 

Deeitaak ME opnemen in 
functioneringsgesprekken 

Portofoon op de man voor alle 
Groningse ME-ers. Deze zljn 

aanwezig, maar de accecoires 
moeten nog worden besteld. Dit 

gebeurt in de 1 e week van januari 
2013. Uitievering medio januari 

2013. 

In afwachting nieuwe ME tenue met 
kleurpassanten, aanschaf gele 

hesjes met opdnjk 

Autorisatie BVH ENN voor alle AE-
ers gerealiseerd en werkbaar 

Aile basisteams binnen de ENN 
worden voorzien van lange 

wapenstokken. 

; gerealiseerd 
18 voertuigen gerealiseerd voor de 
jaarwisseling. Realisatie overige 
voertuigen nu vrijwel afgerond. 
In de behoefte wordt voorzien door up-tc 
date kaartmateriaal in boekvorm en als 
kaart aan alle commandanten uit te 
reiken, dit in aanvulling op al aanwezige 
navagatie apparatuur in het voertuig. 

Stuurgroep en werkgroep huisvesting (notitie 
Klaas Groeneveld) 

In afwachting van nieuwe vuurwapen en 
landelijke afspraken geen bevoegdheid 
voor ENN (besluit Eenheidsleiding). 

checklist ME voertuigen 

Ondenwerp op stafvergadering ME, 
Kadervisiedag ME 3 april a s. en ME-
oefeningen 2013. Maakt deel uit van de 
testen die al zijn uitgevoerd en de 
komende tijd worden vervolgd. 

Wordt niet opgenomen in standaard 
landelijk FG-formulier. Bij OG worden ; 
jaarlijks fg's minuten-gesprekken 
gehouden. Binnen de staf ME ligt er ee 
voorstel om dit ook bij de basiseenhede 
ME te gaan doen.Nadere afspraken 
worden de komende tijd in afstemming 
met HRM en de lijnchefs gemaakt. 

daadwerkelijk levering van de wapenstokken 
aan het IBT cenfaum Noord Nederiand, locatie 
Zuidlaren in week 1 van 2013. Op sommige 

eenheden zijn al lange wapenstokken 
aanwezig. De overige eenheden kunnen voor 

de jaarwisseling lange wapenstokken 
aanvragen via facilitair 

Alle ME-ers zijn nu in het bezit va 
eigen portofoon met accessoires 

Is gerealiseerd. In mei/juni 2013 f 
ME het nieuwe uniform. 

teams hebben lange wapenstc 
Uitvoering moet nog plaats vinden van c 

irdeling en borging 

Gerealiseerd 
Nog besluitvorming of uitvoering 

Matrix verbetergroep Project X 

Bijgewerkt 
7 mei 2013 


